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Verslag 
 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, Geert Verdoodt, 
Peter Robbens, Jos Jacobs, Johan Permentier, Patrick Van Waes, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, 
Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 29 NOV 2021 

Verslag van 29 november wordt goedgekeurd mits 2 aanpassingen. 
 

2 STATUS CORONA 

2.1 Restant coronasubsidie 

Er is nog een €30.000 dat voor het einde van het jaar uitgekeerd moet worden. Eerder werd al beslist 
dat dit naar de clubs moest gaan. 
Een optie is tussen te komen in de kosten van de coronameetings van afgelopen zomer. 
De Raad van Bestuur is eerder van mening om in de eerste plaats tussen te komen voor de 
coronameetings en nadien het overige te verdelen over alle andere clubs. Tenslotte hebben alle clubs 
(al dan niet organisator van geen/één/meerdere meeting(s)) nadeel ondervonden door corona. 
 

3 TOPSPORT 

Kleine terugblik op het EK Cross. Medaille voor de Mixed Relays en daarnaast enkele mooie 
individuele prestaties zoals bij de U23 en Senioren mannen. Lichte tegenvaller was de prestatie van 
het team bij de mannen U20. 
Het was een puike organisatie met enorm veel toeschouwers. Er was een uitstekende sfeer met een 
goed team. 
 
Sport Vlaanderen heeft de budgetten voor volgend jaar al bekend gemaakt. 
 

4 CROSSCUP RELAYS VRAAG PC WEST-VLAANDEREN 

Voorstel van het PC West-Vlaanderen: 
Gemengde ploegen (zonder club-shirts op het podium) nemen de beste atleten weg bij bepaalde 
clubs. Krijgen daar dan ook nog punten voor de Crosscup van. Voorstel: wel 5 punten van deelname, 
geen punten voor winst. 
In het reglement van de CC Relays staat:  
• Ploegen samengesteld uit atleten van verschillende atletiekclubs of niet aangeslotenen 
kunnen deelnemen in hun reglementaire categorie. Zij worden apart gerangschikt 
volgens de gelopen tijd. Zij ontvangen 5 punten. Hun ploeg komt echter niet in 
aanmerking voor het prijzengeld 
 
Dit zal geantwoord worden aan het PC. 
 

5 EVALUATIE BK MARATHON 
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De organisatie heeft toegegeven dat het BK Marathon 2021 in Antwerpen een fiasco was en geen 
kampioenschap waardig. 
Voorstel van hen: er komt een nieuwe omloop in Brussel die perfect zou zijn voor een BK. Ze hebben 
echter ook geen bezwaar tegen de organisatie van het BK in Eindhoven. 
 
Samengevat: 
2022: organisatie BK sowieso in Eindhoven (gezien de zeer positieve ervaring uit het verleden en op 
vraag van de deelnemers) + men evalueert de organisatie van 2022 op de nieuwe omloop in Brussel of 
deze in aanmerking zou komen en dan zal de KBAB een beslissing nemen over het BK in 2023. 
 

6 FEEDBACK RVB KBAB 

 BK indoorkampioenschappen: mogelijks omwisselen van BK Cad/Sch of Jun/Bel van datum en 
locatie. 

 ALLIANZ Gouden Spike is verplaatst naar 26 maart. Technopolis is niet beschikbaar die datum 
dus is men op zoek naar een nieuwe locatie in Mechelen (Lamot). 

 Nationale kledij: zal Mieke mee opvolgen.  
 Vergaderdata KBAB zijn besproken: 28/3, 27/6 (+ AV KBAB), 26/9, 19/12 
 EK Cross: beslissing kortgeding werd besproken waarbij een dwangsom aan de KBAB werd 

opgelegd en waartegen we verweer hebben ingediend. (omdat we wel degelijk aan alle 
modaliteiten tegenover de EA hebben voldaan) De KBAB zal dus in beroep gaan tegen het 
vonnis.  
Wordt vervolgd. 

 Organisatie BK A.C. toegewezen aan RCG. Men overweegt hierbij om dit te organiseren op 3 
dagen. Dit wordt nog bekeken. 

 BK 10km op de weg zal opnieuw begin augustus doorgaan 
 
 

7 GOED BESTUUR 

7.1 Zelfevaluatie RVB 

Aandachtspunt in één van de volgende sessies in 2022 zal zeker moeten zijn: publieke relaties, 
marketing en netwerken. 
 

7.2 Vergaderagenda 2022 

Iedereen mag nog toevoegingen doorsturen aan Ludwig, Gery, Josefien. 
 

7.3 Vergaderkalender 2022 

Zie bijlage. 
 
 

8 SIMULATIE WEDSTRIJDKOST / JURYKOST 

Gery heeft enigszins bedenkingen bij de vernieuwde jury-vergoedingen en de daarbij horende kosten 
op VAL-kampioenschappen. Patrick Van Caelenberghe heeft daarom een simulatie gemaakt van deze 
kosten. 
Het enige wat niet in rekening is genomen is het aantal betalende toeschouwers (vroeger aan €5 p.p., 
nu €8 p.p.). De simulatie van de kosten van kampioenschappen zal in die zin dus nog aangepast en 
rondgestuurd worden. 
 
Qua extra ondersteuning naar de organiserende club toe, stelt Patrick Van Waes voor om een 
algemeen budgetplan omtrent promotie om te stellen en dan in samenspraak met de organiserende 
club een gepersonaliseerd plan samen te stellen. 
 
 

9 WERKGROEP STATUTEN/HR 

Er dient een werkgroep te worden samengesteld om de jaarlijkse hervormingen van de Statuten/HR: 
Patrick Van Caelenberghe, Jos Jacobs, Gery Follens, Peter Robbens en Ludwig Peetroons. 
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10 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

10.1 Competitie 

Er is geen vergadering geweest. 
 

10.2 Recreatie 

Geen nieuws. 
 

10.3 Jeugd 

Evaluatie van de veldlopen voor Kangoeroes/Benjamins. Er is wel wat kritiek namens de BC Jeugd 
naar de Crosscup toe. Deze zondigen nogal wat betreft onze reglementeringen. (aflossingen, podia, 
uitslagen,…) 
Resultaten JSF: 83 clubs ingediend. 
Bespreking van uniformiteit tussen indoorreglement en outdoor reglement wat betreft aantal 
pogingen op kampnummers voor Pup/Min. 
 
 

11 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 31 januari 
 21 februari 
 (19 maart = Algemene Vergadering) 
 28 maart (KBAB + VAL) 

 

12 VARIA 

 Vraag Jos Jacobs: wat met de Belgische Kampioenschappen en de juryvergoeding? Want er 
zijn verschillen tussen de 3 federaties (VAL, LBFA, KBAB). Zolang wij zelf onze nieuwe 
juryvergoedingen nog niet bekendgemaakt hebben, kan dit nog niet besproken worden met de 
KBAB.  

 Patrick Van Waes informeert naar de term ‘kids-jurylid’. Patrick Van Caelenberghe geeft 
meer uitleg over dit concept binnen de huidige juryhervorming.  

 Voor de zomermeetings: organisatoren van Kan/Ben-wedstrijden moeten nog steeds kiezen 
tussen de bestaande sets van disciplines en mogen hier niet van afwijken. 

 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RVB 26/4/2021 
 
 

Bestuurders wiens club 
een FC organiseert 

Verlenging 
competitiestop tot 9/6 
wegens corona en de 
maatregelen voor de 
Flanders Cups 

De bestuurders van 
clubs met FC nemen 
niet deel aan de 
beslissing 

RVB 31/5/2021 Bestuurder Jos Jacobs 
wiens club(EA) de IFAM 
organiseert 

Maatregelen te nemen 
tegen organisatoren 
IFAM? 

Delegatie van RVB gaat 
in gesprek met 
organisatoren 

RVB KBAB 20/12/2021 Patrick Van Waes 
(AVLO) 

Bespreking rechtzaak 
EK Veldlopen (Lisa 
Rooms / AVLO) 

Patrick verlaat de 
online vergadering 
tijdens dit agendapunt 

RVB KBAB 20/12/2021 Patrick Van 
Caelenberghe (VS) 

Toewijzing BK A.C. – VS 
was mede-kandidaat 

Patrick verlaat de 
online vergadering 
tijdens dit agendapunt 

 


